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PROTOKÓŁ 0012.3.6.2015 
z posiedzenia Komisji Edukacji 

 
w dniu 20 maja 2015 roku 

 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14.00- 16.00 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła  Radna Bernadeta 
Magiera oraz Radna Anna Toborowicz- usprawiedliwione.  

Porządek obrad 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2014 r.  – 

absolutorium 
• projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta za 2014 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 2014 rok, 

• projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

4. Narkotyki, dopalacze, palenie papierosów i absencja uczniów w 
szkołach podstawowych i ponadgimnazjalnych. 
 

5. Sprawy bieżące: 
• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój  
• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2015 rok  
• Projekt uchwały w sprawie wyłączenia Technikum Uzupełniającego nr 2 

dla Dorosłych z Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju,  
• Projekt uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego nr 2 

dla Dorosłych w Jastrzębiu-Zdroju, 
• Projekt uchwały w sprawie likwidacji Nauczycielskiego Kolegium 

Języków Obcych w Jastrzębiu-Zdroju , 
• Odpowiedź na wniosek Komisji Edukacji z dnia 15 kwietnia 2015 r.  
 

6. Wolne głosy i wnioski 
7. Przyjęcie protokołu z dnia 15 kwietnia 2015 r.  
8. Zakończenie posiedzenia 

 
Ad.1 

Otwarcia posiedzenia dokonała Zastępca  Przewodniczącego Komisji-Iwona 
Rosińska. Powitała przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz 
zaproszonych gości. 
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Ad.2  

Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 3, przeciw – 0,wstrzymujących się 
– 0. 

Ad. 3 

Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2014 r.  – absolutorium 

• projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Miasta za 2014 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 2014 rok, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Zastępca Skarbnika 
Miasta – Katarzyna Prątnicka. Poinformowała, że obowiązek podjęcia uchwały 
wynika z ustawy o finansach publicznych. Sprawozdanie z wykonania budżetu 
miasta trafiło do Państwa  na koniec marca. Jest to bardzo obszerny dokument 
składający się z części opisowej i tabelarycznej. Drugi dokument czyli 
sprawozdanie finansowe Miasta zostało sporządzone na  koniec kwietnia i było 
przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej. Budżet został zamknięty deficytem w 
wysokości 51 mln. zł, przy planowanym 31 mln. zł deficycie. Przyczyną tego 
stanu rzeczy było niezrealizowane dochodów w planowanej wysokości o ok 49 
mln. zł. Było to spowodowane zwrotem podatku od wyrobisk wraz z odsetkami. 
Wydatki związane z oświatą stanowią 130 ml. Zł. Do zadań o charakterze 
subwencjonowanym w zeszłym roku musieliśmy dopłacić 12 mln. zł. Różnica 
między planem dochodów, a wykonaniem w zakresie działalności oświatowej 
wynosi 1%.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 

• projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 

Ad. 4 

Narkotyki, dopalacze, palenie papierosów i absencja uczniów w szkołach 
podstawowych i ponadgimnazjalnych. 

Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił informację dot. narkotyków, dopalaczy, 
palenia papierosów i absencji uczniów w szkołach podstawowych i 
ponadgimnazjalnych. 

 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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Aneta Zachariasz 

 - Zgadzam się z Panem Naczelnikiem w sprawie pobłażliwego traktowania jeżeli 
chodzi o spożywanie alkoholu czy absencje uczniów. Często zatrzymujemy dzieci 
w wieku 13-14 lat  po spożyciu alkoholu gdzie pomiar wynosi 1,5 do 2 promili. 
Część z tych dzieci zabierana jest do szpitala. Przerażające jest w tych 
przypadkach podejście rodziców. Często słyszę – Co z tego , że chłopak sobie 
piwo wypił,  Ja mu na to pozwalam. W takich przypadkach kieruję sprawę do 
Sądu rodzinnego o sprawdzenie sytuacji wychowawczej pod kątem 
nieprawidłowości. Pobłażliwość rodziców dotyczy również palenia papierosów. 
Jeżeli chodzi o dopalacze to taka aktywność była widoczna 2-3 lata temu. 
Obecnie nastąpiło wyciszenie nie mniej jednak marihuana, amfetamina to 
narkotyki, które ciągle funkcjonują. Jeżeli chodzi o działania profilaktyczne to 
realizujemy je od lat. Prowadzimy różne programy profilaktyczne, aby starać się 
zapobiec zażywania narkotyków, palenia papierosów czy piciu alkoholu. Działania 
prowadzimy od przedszkola kończąc na debatach społecznych. Jeżeli chodzi o 
absencje uczniów to czasami otrzymuje pisma ze szkół, z nieobecnościami 
uczniów. Absencja jest podciągana jako jeden z objawów demoralizacji. Aby Sąd 
Rodziny mógł wszcząć postępowanie w tej sprawie , to wskazane jest, aby 
występowało więcej objawów demoralizacji. Wówczas bierze się również pod 
uwagę nieprawidłową sytuację opiekuńczo – wychowawczą. 

Tadeusz Gorgol 

 - Chciałbym również odnieść do w/w problemów. Absencja jest podstawą do 
oceny ze sprawowania. Często rodzice usprawiedliwią nieobecności bo drugi 
rodzic to robi. Jeżeli chodzi o palenie papierosów to mamy ustawę zabraniającą 
palenia w miejscach publicznych, a szkoła i jej otocznie to miejsce publiczne. 
Często jest tak, że uczniowie palą za zgodą Dyrektora szkoły w określonym 
miejscu bo jest to bezpieczne i  nie palą po toaletach. Wydaje mi się, że w takich 
przypadkach powinien przyjechać patrol SM lub Policji. Problemu narkotyków czy 
dopalaczy nie da się uniknąć. Problem jest i nie wiem czy on maleje. Sądzę, że 
nawet będzie większy. Być może potrzeba jest większego motywowania 
Dyrektorów szkół, aby brali za w/w problemy odpowiedzialność. 

Aneta Zachariasz 

 - Pierwszą rzeczą jest kwestia przyzwolenia społecznego, jak społeczeństwo 
reaguje. Druga rzecz to rozwiązania prawne jakie mamy do dyspozycji. W 
momencie kiedy osoba skończy 17 lat i pali papierosa w miejscu niedozwolonym 
to  może odpowiadać dwojako – od 17 roku życia odpowiada karnie jak osoba 
dorosła. Może zostać ukarana mandatem karnym. Natomiast do 18 roku życia 
pojawia się pojęcie demoralizacji gdzie palenie papierosów, wagary, narkotyki są 
przejawami demoralizacji i wówczas osoba niepełnoletnia odpowiada przed 
Sądem Rodzinnym. Jeżeli chodzi o osoby poniżej 17 roku życia palące papierosy 
w obrębie szkoły to głównie reguluje to we regulamin szkoły. Od wychowywania 
są rodzice. 
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Elżbieta Siwiec 

 - Uważam, że antywychowawcze w naszym mieście było SKU. Jeśli za uczniem 
szła określona kwota to było to demoralizujące i antywychowawcze. W małej 
szkole jesteśmy bardziej operatywni, czuli  niż w dużych szkołach. W SP nr 19 
Panie Pedagog doskonale znają każdego z  uczniów. Żaden z nich nie pali, nie 
bierze narkotyków. Dwie przyczyny, które są w naszej gestii i możemy tego 
uniknąć to SKU od ,którego odchodzimy i mała przyjazna szkoła. Dodam, że 
bardzo modne stały się elektroniczne dzienniki i w ten sposób gubimy ucznia z 
całą odpowiedzialnością to mówię. Rodzic zobaczy sobie oceny w elektronicznym 
dzienniku to wcale do nauczyciela nie przyjdzie na zebranie.  

Iwona Rosińska 

 - W małych szkołach plusem jest to, że znamy wszystkie dzieci. W szkole mamy 
monitoring, dyżury, które dużo dają. 

Andrzej Pawłowski 

 - Chciałem powiedzieć, że miasto jako organ prowadzący nie jest zwolennikiem 
dzienników elektronicznych. Do zeszłego roku rodzice trochę wymuszali na 
Dyrektorach możliwość wprowadzenia dziennika elektronicznego dlatego, że 
rodzice mogli partycypować w kosztach tego dziennika. Od listopada 2014 
nastąpiły zmiany w Rozporządzeniu i dziennik elektroniczny musi być bezpłatny 
zatem szkoła musi w całości zapewnić środki na ten cel na co nie ma 
przyzwolenia organu prowadzącego, żeby zabezpieczać środki na dziennik 
elektroniczny. Naciski ze strony rodziców są duże jak również na wprowadzeniu 
naboru elektronicznego do przedszkoli czemu również jesteśmy przeciwni. 

Siwiec Elżbieta 

- Dziennik elektroniczny pozbawi nas spotkań z rodzicami. 

Magdalena Ostaszewska-Wdowiak 

 - Co roku przyjmujecie Państwo program przeciwdziałania narkomanii. W 
ramach tego programu realizujemy wszystkie zadania. W zeszłym roku były 
prowadzone warsztaty w szkołach. Bardzo fajne działania prowadzi SM w ramach 
gminnego programu. Działania podzielona są na szkoły podstawowe i 
ponadpodstawowe. W szkołach podstawowych mamy konkurs plastyczny 
dotyczący profilaktyki oraz test z pytaniami. W klasach starszych są tzw. małe 
formy teatralne, które dotyczą problemów z uzależnieniami. Mamy punkt 
konsultacyjny dot. narkomanii. W zeszłym roku przeprowadzono 17 konsultacji w 
zakresie diagnostyki uzależniania  - marihuana, amfetamina, dopalacze, 25 
spotkań o charakterze motywacyjnym zachęcających użytkowników środków 
psychoaktywnych do podjęcia działań ewentualnego leczenia, 23 konsultacje 
rodzinne głównie dla rodziców osób uzależnionych, 4 porady dla kuratorów 
sądowych, 28 terapii motywacyjnych redukujących szkody w zakresie zażywania. 
Mamy również w mieście telefon zaufania. Pewnych problemów nie unikniemy.  
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Remigiusz Skubis 

 - Gdyby nie te wszystkie działania profilaktyczne o których Państwo 
wspominaliście i które są podejmowane w szkołach to mielibyśmy poważny 
problem. Uważam, że na profilaktyce pierwszorzędowej szkoły muszą się 
koncentrować dlatego, że przepisy prawa wymuszą to na szkole. W każdej szkole 
musi obowiązywać szkolny program profilaktyki, którego działania realizowane są 
przez wychowawców klas i pedagogów szkolnych. Szkoła to podstawowa 
instytucja ,która profilaktykę z młodymi osobami prowadzi. Inne instytucje 
działają na zasadzie wspomagania  - Policja, SM, PPP.W profilaktyce 
pierwszorzędowej odchodzi się aktualnie od systemu informacyjnego. Teraz 
koncentrujemy się jak najmniej na moralizowaniu, mówieniu. Bardziej odnosimy 
się do strategii alternatywnej. Szukanie innych ciekawych form zaspokojenia 
potrzeb młodych ludzi, spędzania czasu wolnego. Mówimy o strategii edukacyjnej 
kiedy są kształtowane w młodych ludziach umiejętności związanych z 
kompetencjami społecznymi. PPP prowadzi działania w terenie w formie 
warsztatów czy zajęć psychoedukacyjnych. Do tej pory od 1 września 2014 r. 
zostało objętych formą pomocy bezpośredniej  3805 uczniów. Są to zajęcia 
grupowe. 840 wykonanych badań psychologicznych. 550 badań pedagogicznych. 
174 badania logopedyczne. Chcąc pracować więcej w terenie obniżymy ilość 
diagnoz. Wspomaganie jest potrzebne i mam nadzieję, że będzie możliwość 
prowadzenia działań na szerszą skalę. Jest to uzależnione od wielu czynników. 
Chciałbym, aby w każdej szkole podchodzić do tematu w sposób bardzo 
odpowiedzialny, aby każdy wychowawca prowadził zajęcia z zakresu profilaktyki.  
Poradnia dalej będzie zadania realizowała. Widać efekty pracy. Osoby korzystają 
z punktu konsultacyjnego. Staramy się w ramach grup wsparcia prowadzić 
szkolenia. Dla osób uzależnionych nasze miasto oferuje pomoc w postaci 
placówek, które mają umowy podpisane z NFZ.  

Siwiec Elżbieta 

 - Czy dużo mamy odroczeń 6 latków jeżeli chodzi o dojrzałość szkolną? 

Remigiusz Skubis 

 - Do dnia dzisiejszego z tego co pamiętam 57 przypadków rozpatrzonych 
pozytywnie. Liczba będzie dużo większa. 

Elżbieta Siwiec 

 - Wczoraj odbyło się spotkanie związków zawodowych nauczycieli z Panią 
Prezydent, Panem Naczelnikiem Wydziału Edukacji i poruszaliśmy sprawy bardzo 
ważne w naszym mieście m.in. PPP – usłyszałam, że PPP ma niewykorzystane 
moce przerobowe. Co to są te niewykorzystane moce przerobowe? 

Remigiusz Skubis 

 - Nie wiem co Pan Naczelnik miał na myśli. 
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Andrzej Pawłowski 

 - Mówiłem o niewykorzystanym potencjale czyli to co PPP może zrobić. 
Niewykorzystanym dlatego, że dysponuje niewystarczającą kadrą.  

Elżbieta Siwiec 

 - Tego Pan nie powiedział, z naszego punktu widzenia i nauczycieli wyglądało to 
jakby w PPP było mnóstwo możliwości do wykonania bo są takie „moce 
przerobowe”. 

Andrzej Pawłowski 

 - Nastąpił błąd w przekazie komunikatu. 

Elżbieta Siwiec 

  - Mówił Pan, że szersze działania profilaktyczne zależą od wielu czynników, 
proszę powiedzieć jakich? 

Remigiusz Skubis 

 - Czynnik ludzki – więcej etatów, warunki lokalowe – dodatkowe pomieszczenia. 
Poradnia nie jest przystosowania do osób niepełnosprawnych.  

Elżbieta Siwiec 

 - Mam taki wniosek, abyśmy odwiedzili Poradnie Psychologiczno-Pedagogiczną. 

Elżbieta Siwiec 

 - Mówił Pan, że dobrze byłoby, aby na lekcjach wychowawczych gościli 
specjaliści. A czy Pan dysponuje takimi osobami? 

Remigiusz Skubis 

 - Tak, ale jest to kosztem czegoś. Jeżeli osoba udaje się do pracy w terenie to 
nie ma jej na miejscu. Potrzeby są większe niż możliwości etatowe.  

Elżbieta Siwiec 

 - Kiedy się skończą badania dojrzałości szkolnej? 

Remigiusz Skubis 

 - Powinniśmy skończyć do końca sierpnia. Dla przykładu podam, że Pszczyna 
odroczyła 175 dzieci. 

Iwona Rosińska 

 - Czy był jakiś przypadek w tym roku szkolnym zagrożenia życia dziecka po 
spożyciu alkoholu, narkotyków.  
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Aneta Zachariasz 

 - Zdarzają się takie przypadki.  

Elżbieta Siwiec 

 - Jakie etaty najpilniej powinny być obsadzone w PPP? 

Remigiusz Skubis 

 - Przede wszystkim psycholog. Aktualnie mamy 10 psychologów, 5 pedagogów, 
1 logopeda. Od września będzie 2 logopedów, 4 pedagogów.  

Elżbieta Siwiec 

 - Jakie osoby są najpilniej potrzebne? 

Remigiusz Skubis 

 - Psycholog z uprawnieniami psychoterapii uzależnień, psycholog specjalizujący 
się w pracy z dziećmi najmłodszymi. 

Iwona Rosińska 

 - Na wczorajszym spotkaniu nauczyciele szkół podstawowych prosili o 
czytelniejsze wystawianie opinii o dostosowaniu wymagań edukacyjnych. 

Remigiusz Skubis 

 - W/w opinie wydaje się uczniom, którzy mają poziom intelektualny poniżej 
przeciętnej. Są to uczniowie, którzy nie korzystają z żadnych udogodnień, 
dostosowań na egzaminach państwowych. Wykazują trudności dydaktyczne ze 
względu na ograniczenia intelektualne. Niestety oceniani są jak większość 
uczniów, chociaż powinni być oceniani inaczej. Najważniejsza jest diagnoza i 
pierwsze zalecenie kierowane do szkoły. Każda placówka powinna do zaleceń się 
dostosować. Myślę, że opinie są dobrze rozpisane. Jak są wątpliwości to można 
zadzwonić i skonsultować się.  

Ad.5 

Sprawy bieżące: 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój , 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Katarzyna Prątnicka. 
Poinformowała, że proponuje się Zwiększyć  w 2015 roku planowane dochody 
budżetu Miasta o kwotę 3 891 997 zł, z tego dochody bieżące zwiększyć o kwotę 
4 496 420 zł, a dochody majątkowe zmniejszyć o kwotę 604 423 zł, Zwiększyć 
planowane wydatki budżetu Miasta na 2015 rok o kwotę 3 891 997 zł , z tego 
wydatki bieżące zwiększyć o kwotę 4 242 497 zł (w tym z tytułu przedsięwzięć 
wieloletnich związanych z programami realizowanymi z udziałem środków, o 
których mowa w art. 5 ust. 1 ” .Proponuje się wprowadzić  następujące zmiany: 
W zakresie wydatków bieżących na programy, projekty lub zadania związane z 
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programami realizowanymi z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 
pkt 2 i 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. Nr 
157, poz. 1240, z późn. zm.):w przedsięwzięciu pn. „Mam zawód – mam pracę w 
regionie” zmniejsza się limit wydatków planowanych do poniesienia w 2015 roku 
oraz limit zobowiązań o kwotę 21 662 zł ze środków pochodzących z funduszy 
Unii Europejskiej oraz o kwotę 572 zł ze środków pochodzących z budżetu 
państwa. Plan wydatków na rok 2015 wyniesie 287 766 zł. Wobec powyższego 
wartość „Łącznych nakładów finansowych” w zakresie wydatków bieżących na to 
przedsięwzięcie wyniesie 1 645 044 zł, a limit zobowiązań wyniesie 260 340 zł. 
Proponowana zmiana ma na celu dostosowanie ustalonego na 2015 rok planu 
wydatków do osiągniętych końcowych wartości w związku z zakończeniem 
realizacji projektu, w przedsięwzięciu pn. „Dbamy o naszą przyszłość - praktyki 
zawodowe uczniów ZS6” zmniejsza się limit wydatków planowanych do 
poniesienia w 2015 roku o kwotę 11 771 zł ze środków pochodzących z funduszy 
Unii Europejskiej a tym samym zwiększa się limit wydatków o kwotę 11 771 zł ze 
środków pochodzących z budżetu państwa. Plan wydatków na rok 2015 wyniesie 
206 152 zł. Limit wydatków planowanych do poniesienia w 2016 roku zmniejsza 
się o kwotę 8 335 zł ze środków pochodzących z funduszy Unii Europejskiej a 
zwiększa się limit wydatków o kwotę 11 686 zł ze środków pochodzących z 
budżetu państwa. Plan wydatków na rok 2016 wyniesie 204 662 zł. Wobec 
powyższego wartość „Łącznych nakładów finansowych” w zakresie wydatków 
bieżących na to przedsięwzięcie wyniesie 410 814 zł a limit zobowiązań zwiększy 
się o 3 351 zł i wyniesie 410 814 zł. Proponowana zmiana ma na celu 
dostosowanie ustalonego na lata 2015-2016 planu wydatków do wartości 
podpisanej umowy o dofinansowanie oraz podział wydatków na dwa źródła 
finansowania, tj. Unię Europejską i Budżet Państwa. W zakresie wydatków 
majątkowych  na programy, projekty lub zadania pozostałe: w przedsięwzięciu 
„Wykonanie napisów nazw osiedli i bilbordów” zmniejszyć plan wydatków na 
2015 rok oraz limit zobowiązań o kwotę 84 300 zł. Zmiany tej dokonuje się w 
związku z powstaniem okoliczności uniemożliwiających realizację uchwalonego 
zakresu rzeczowego przedsięwzięcia (Górnicza Spółdzielnia Mieszkaniowa 
zwróciła się do Miasta z wnioskiem o demontaż napisu z nazwą osiedla 
zamontowanego na bloku mieszkalnym przy ul. Wrocławskiej)  i koniecznością 
ustalenia nowego, który będzie obejmował:- demontaż napisu z nazwą „Osiedle 
Staszica” zamontowanego na bloku mieszkalnym przy ul. Wrocławskiej 39-43, 

- wykonanie projektu przeniesienia powyższego napisu w inne miejsce, 

- montaż napisu w nowym miejscu. 

W związku z powyższym plan wydatków na 2015 rok oraz limit zobowiązań 
wyniesie 35 700 zł, a łączne nakłady finansowe ukształtują się w wysokości 1 
098 844 zł, w przedsięwzięciu „Przebudowa drogi publicznej ul. Partyzantów w 
Jastrzębiu-Zdroju i w Gminie Pawłowice” proponuje się przesunąć planowane 
zakończenie zadania na 2016 rok. Ponadto proponuje się zwiększyć plan 
wydatków na 2016 rok oraz limit zobowiązań o 1 500 000 zł. W ramach zadania 
wykonana zostanie: przebudowa istniejącej konstrukcji drogi na nową o 
szerokości od 3,5 m do 5 m., budowa mijanek, przebudowa skrzyżowań z 
drogami podporządkowanymi polegająca na korekcie geometrii wylotów oraz 
korekcie niwelety wlotów podporządkowanych, przebudowa zjazdów 
indywidualnych, budowa odwodnienia drogi, budowa przepustów pod zjazdami, 
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przebudowa kolidujących urządzeń podziemnych i naziemnych.  Powyższej 
zmiany dokonuje się w związku z porozumieniem podpisanym w 2013 roku z 
Gminą Pawłowice, w ramach którego została wykonana dokumentacja 
projektowa przebudowy drogi (obecnie trwa oczekiwanie na wydanie decyzji o 
zezwoleniu na jej realizację) oraz z uwagi na możliwość skorzystania z 
dofinansowania zewnętrznego na przebudowę dróg lokalnych (w ramach tzw. 
„schetynówek”). Wobec powyższego plan na 2015 rok wyniesie 56 282 zł, a na 
2016 rok 1 500 000 zł. Łączne nakłady finansowe na to przedsięwzięcie oraz limit 
zobowiązań ukształtują się w wysokości 1 556 282 zł,w przedsięwzięciu „Budowa 
obiektu ul. Pszczyńska 140” proponuje się przesunąć planowane zakończenie 
zadania na 2020 rok. Ponadto zmniejszyć plan wydatków na 2016 rok o 3 700 
000 zł oraz zwiększyć plan wydatków na 2020 rok o tę samą kwotę. Zmiana ta 
związana jest z prowadzonymi czynnościami w zakresie uzgodnienia terenu pod 
inwestycję. Zakres rzeczowy przedsięwzięcia nie ulegnie zmianie. W związku z 
powyższym plan wydatków na 2015 rok wyniesie 200 000 zł, a na 2020 rok 3 
700 000 zł. Łączne nakłady finansowe oraz limit zobowiązań nie ulegną zmianie, 
w przedsięwzięciu „Przebudowa budynku ul. Szkolna 5” przesunąć planowane 
zakończenie zadania na 2018 rok oraz zwiększyć plan wydatków na 2016 rok o 
kwotę 800 000 zł, na 2017 rok o kwotę 3 700 000 zł, na 2018 rok o kwotę 1 500 
000 zł, a limit zobowiązań o kwotę 6 000 000 zł. Zakres inwestycji będzie 
obejmować m.in.  

- wykonanie termomodernizacji obiektu, 
- wymianę stolarki okiennej i drzwiowej zewnętrznej i wewnętrznej, 
- przebudowę części pomieszczeń z dostosowaniem ich do nowych wymogów 
użytkowych,  
- dostosowanie obiektu do obowiązujących przepisów, m.in. przeciwpożarowych, 
w związku ze zmianą sposobu użytkowania obiektu, 
- wymianę lub naprawę posadzek, wykładzin, tynków zewnętrznych,  
- montaż wind dla osób niepełnosprawnych, 
- wykonanie nowych klatek schodowych, 
- wymianę instalacji wewnętrznych z zastosowaniem nowych technologii (w tym 
oświetlenie LED),  
- wykonanie prac związanych z zagospodarowaniem (parkingi, dojścia, tereny 
zielone, plac zabaw dla dzieci, ogrodzenie, boiska). 
W 2015 roku planowane jest złożenie wniosku o dofinansowanie zadania w 
ramach RPO na lata 2014-2020. Ostateczna kwota potrzebna za realizację 
inwestycji będzie znana po przeprowadzeniu procedury przetargowej. W związku 
z powyższym plan na 2015 rok wyniesie 500 000 zł, na 2016 rok 4 500 000 zł, 
na 2017 rok 3 700 000 zł, na 2018 rok 1 500 000 zł. Łączne nakłady finansowe 
na to przedsięwzięcie wyniosą 10 350 000 zł, a limit zobowiązań 10 200 000 zł.  

W przedsięwzięciu „Parking przy ul Jagiełły” przesunąć planowane zakończenie 
zadania na 2018 rok. Ponadto zmniejszyć plan wydatków na 2015 rok o 300 000 
zł oraz zwiększyć plan wydatków na 2018 rok o tę samą kwotę. Zmiana ta 
dokonywana jest w związku z propozycją wstrzymania realizacji zadania w latach 
2015-2017 i przesunięciem jej na okres późniejszy. W związku z powyższym plan 
na 2015 rok wyniesie 0 zł, a na 2018 rok 300 000 zł. Łączne nakłady finansowe 
oraz limit zobowiązań nie ulegną zmianie. W przedsięwzięciu „Przebudowa i 
rozbudowa ul. K. Paryskiej” zwiększyć planowane wydatki na 2015 rok oraz limit 
zobowiązań o kwotę 50 000 zł. Zmiana ta wynika z wystąpienia robót 
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dodatkowych polegających na zamianie materiału na wykonanie podbudowy 
spowodowanej złymi wynikami badania nośności materiału przewidzianego 
projektem;  zamianie nawierzchni asfaltowej na wjazdach na nawierzchnię z 
kostki brukowej; dodatkowych umocnieniach rowów otwartych płytami. Wobec 
powyższego plan wydatków na 2015 rok wyniesie 1 090 000 zł. Limit zobowiązań 
ukształtuje się w wysokości 414 544 zł, a łączne nakłady finansowe wyniosą 2 
351 637 zł, w przedsięwzięciu „Przebudowa budynku ul. Szkolna 1” zmniejszyć 
plan wydatków: na 2015 rok o kwotę 50 000 zł, na 2016 rok o kwotę 40 000 zł, 
na 2017 rok o kwotę 260 000 zł, a na 2018 rok zwiększyć o kwotę 2 000 000 zł. 
Zmiany tej dokonuje się w związku z modyfikacją celu przedsięwzięcia oraz 
zakresu rzeczowego. Zadanie to będzie polegało na przebudowie budynku przy 
ul. Szkolnej 1 w celu dostosowania go do potrzeb Środowiskowego Domu 
Samopomocy.  W związku z powyższym plan wydatków na 2015 rok wyniesie 0 
zł, na 2016 rok 10 000 zł, na 2017 rok 140 000 zł, na 2018 rok 2 000 000 zł. 
Łączne nakłady finansowe na to przedsięwzięcie wyniosą 2 216 420 zł, a limit 
zobowiązań 2 150 000 zł, w przedsięwzięciu „Rewitalizacja terenu OWN” 
przesunąć planowane zakończenie zadania na 2018 rok. Ponadto zwiększyć 
planowane wydatki na 2016 rok o kwotę 100 000 zł, na 2017 rok o kwotę 1 000 
000 zł, na 2018 rok o kwotę 800 000 zł. Zadanie obejmuje wykonanie: 

- zagospodarowania terenu, w tym ścieżki edukacyjne, trasy spacerowe na 
potrzeby nordic-walking, 
- wielobranżowej dokumentacji projektowej obejmującej kompletne projekty 
budowlane  
i wykonawcze: zagospodarowania terenu  w celu zwiększenia atrakcyjności  
turystycznej (m.in. drogi dla ruchu pieszo-rowerowego, chodniki, tarasy 
nadbrzeżne, mała architektura, wygospodarowanie terenu plażowego, elementy   
sportowe – wielofunkcyjny plac do realizacji zdarzeń aktywizujących społeczności 
np. boisko do piłki plażowej,  oświetlenie, monitoring),  
- wodnego placu zabaw,  
- parku sensorycznego, 
- adaptacji z przebudową istniejącego budynku lub budowa nowego obiektu 
kubaturowego na cele prezentacji dziedzictwa  kulturowego lub przyrodniczego 
(uzależnione od opinii technicznej), np. utworzenie ekomuzeum, 
- pomostów na wodzie z elementami ekspozycyjnymi nawiązującymi do 
dziedzictwa przyrodniczego oraz kulturowego, 
- zagospodarowanie terenu po byłym amfiteatrze na potrzeby ruchu 
turystycznego. 
W związku z powyższym plan na 2015 rok wyniesie 200 000 zł, na 2016 rok 200 
000 zł, na 2017 rok 1 000 000 zł, na 2018 rok 800 000 zł. Łączne nakłady 
finansowe oraz limit zobowiązań ukształtują się w wysokości 2 200 000 zł,w 
przedsięwzięciu „Przebudowa ul. Witczaka” zmniejszyć plan wydatków na 2016 
rok oraz limit zobowiązań o kwotę 480 000 zł. Zmiany tej dokonuje się w związku 
z wolnymi środkami, jakie pozostały na zadaniu po rozstrzygnięciu przetargu. 
Zakres rzeczowy nie ulega zmianie. W związku z powyższym plan na 2015 rok 
wyniesie 1 682 298 zł, na 2016 rok 1 500 000 zł. Łączne nakłady finansowe 
wyniosą 3 267 846 zł, a  limit zobowiązań  3 182 298 zł,w przedsięwzięciu 
„Przebudowa ul. Torowej i Majowej” przesunąć planowane zakończenie zadania 
na 2019 rok. Ponadto zmniejszyć plan wydatków na 2016 rok o kwotę 500 000 
zł, na 2017 rok o kwotę 700 000 zł oraz zwiększyć plan na 2018 rok o kwotę 500 
000 zł, a na 2019 rok o kwotę 700 000 zł. Zmiany tej dokonuje się w związku z 
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propozycją wstrzymania realizacji zadania w latach 2016-2017 i przesunięciem 
jej na okres późniejszy. Zakres rzeczowy nie ulega zmianie. W związku z 
powyższym plan na 2015 rok wyniesie 200 000 zł, na 2018 rok 500 000 zł, na 
2019 rok 700 000 zł. Łączne nakłady finansowe oraz  limit zobowiązań  nie 
ulegną zmianie, w przedsięwzięciu „Przebudowa ul. Rolniczej wraz z 
oświetleniem” przesunąć planowane zakończenie zadania na 2018 rok. Ponadto 
zmniejszyć plan wydatków na 2016 rok o kwotę 600 000 zł oraz zwiększyć plan 
na 2018 rok o tę samą. Zmiany tej dokonuje się w związku z propozycją 
wstrzymania realizacji zadania w latach 2016-2017 i przesunięciem jej na okres 
późniejszy. Zakres rzeczowy nie ulega zmianie. W związku z powyższym plan na 
2015 rok wyniesie 50 000 zł, na 2018 rok 600 000 zł. Łączne nakłady finansowe 
oraz  limit zobowiązań  nie ulegną zmianie, wprowadzić nowe przedsięwzięcie 
„Przebudowa i rozbudowa budynku ZS nr 8 w  Jastrzębiu - Zdroju” na lata 2016-
2018. Celem przedsięwzięcia będzie zwiększenie efektywności energetycznej  
budynku oraz poszerzenie bazy rekreacyjno – sportowej. W tym celu wprowadza 
limit wydatków na 2016 rok w kwocie 1 000 000 zł, na 2017 rok w kwocie 800 
000 zł, na 2018 rok w kwocie 900 000 zł oraz limit zobowiązań w wysokości 2 
700 000 zł. Łączne nakłady na przedsięwzięcie wyniosą 2 700 000 zł. Zakres prac 
w budynku szkolnym obejmuje termomodernizację, wymianę źródła ciepła z 
kotła węglowego na gazowy, remont pomieszczeń, zagospodarowanie terenu w 
postaci budowy boiska, placu zabaw, schodów terenowych i inne prace 
towarzyszące. W 2015 roku planowane jest złożenie wniosku o dofinansowanie 
zadania ze środków z budżetu Unii Europejskiej w ramach RPO na lata 2014-
2020, w przedsięwzięciu „Parking przy ul. Ruchu Oporu” zmniejszyć plan 
wydatków na 2015 rok o kwotę 116 200 zł oraz limit zobowiązań o kwotę 240 
000 zł. Zmiany tej dokonuje się w związku z wolnymi środkami pozostałymi po 
zakończeniu i rozliczeniu zadania. Zakres rzeczowy przedsięwzięcia nie ulega 
zmianie. W związku z powyższym plan wydatków na 2015 rok wyniesie 123 800 
zł, limit zobowiązań 0 zł, a łączne nakłady finansowe ukształtują się w wysokości 
152 699 zł,  wznowić przedsięwzięcie „Przebudowa placu przy ul. Dworcowej 
17D” w latach 2013-2015. Ponadto wprowadzić plan wydatków na 2015 rok oraz 
limit zobowiązań w wysokości 1 300 zł z przeznaczeniem na wykonanie 
inwentaryzacji powykonawczej kanalizacji sanitarnej i deszczowej (w celu 
podłączenia do sieci kanalizacji JZWiK S.A.), sieci oświetleniowej oraz na montaż 
słupów oświetleniowych.  

W ramach zadania w 2013 roku poniesiono wydatki na: 

- opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy kanalizacji sanitarnej i 
deszczowej oraz przebudowy placu, 
- zakup części materiałów do przebudowy kanalizacji deszczowej i 
sanitarnej, kliniec, separatora, krawężników, materiałów elektrycznych. 
Zakres rzeczowy zadania w 2014 roku obejmował budowę: 
- kanalizacji deszczowej i sanitarnej (rozebranie nawierzchni, prace ziemne 
wykopów, wymianę, przełożenie i montaż nowych rur PCV, przebudowę 
istniejących studni oraz budowę nowych, zasypanie wykopów), 
- oświetlenia placu (demontaż starych lamp, prace ziemne wykopów, 
ułożenie kabli wraz  
z montażem lamp, budowę złącza, zasypanie wykopów), 
- dwóch wiat pod samochody (roboty ziemne i podsypka piaskowa, 
wykonanie płyty żelbetowej  
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i słupów żelbetowych pod konstrukcje zadaszenia wiat), 
- nawierzchni placu (rozebranie starej nawierzchni, prace ziemne i 
korytowanie, montaż krawężników na ławie betonowej z oporem, podsypka 
piaskowa, podbudowa tłucznia, wykonanie nawierzchni z kostki betonowej na 
podsypce cementowo-piaskowej). 
Ponadto poniesione zostały koszty związane z obsługą prac, w tym m .in. 
pomiary geodezyjne, nadzór JZWiK, usługa zagęszczenia podbudowy walcem 
betonowym oraz koszty wynagrodzeń pracowników wykonujących prace przy 
inwestycji. W związku z powyższym plan wydatków na 2015 rok oraz limit 
zobowiązań wyniesie 1 300 zł. Łączne nakłady finansowe na to przedsięwzięcie 
ukształtują się w wysokości 335 476 zł, w przedsięwzięciu „Modernizacja 
budynku PUP przy ul. Pszczyńskiej” zmienić nazwę zadania, okres realizacji oraz 
jednostkę odpowiedzialną lub koordynującą zadanie. Po zmianie nazwa 
przedsięwzięcia będzie następująca „Modernizacja budynku dla potrzeb PUP i 
MZOSiP”, a jednostką odpowiedzialną lub koordynującą zadanie będzie Urząd 
Miasta Jastrzębie-Zdrój. Okres realizacji proponuje się ustalić na lata 2015-2018. 
Ponadto plan wydatków w 2016 roku zmniejszyć o kwotę 580 000 zł, w 2017 
roku zwiększyć o kwotę 100 000 zł, a w 2018 roku zwiększyć o kwotę 1 000 000 
zł. Limit zobowiązań zostaje zwiększony o kwotę 520 000 zł. Zmian tych 
dokonuje się w związku z koniecznością dostosowania budynku dla potrzeb 
Powiatowego Urzędu Pracy oraz Miejskiego Zespołu Obsługi Szkól i Przedszkoli. 
W związku z powyższym plan wydatków na 2015 rok wyniesie 50 000 zł, na 2016 
rok 20 000 zł, na 2017 rok 100 000 zł, na 2018 rok 1 000 000 zł. Limit 
zobowiązań oraz łączne nakłady na to przedsięwzięcie ukształtują się w 
wysokości 1 170 000 zł,w przedsięwzięciu „Zespół szkolno-przedszkolny ZS Nr 8 
wraz z boiskiem sportowym” zmienić nazwę zadania oraz okres realizacji. Po 
zmianie nazwa przedsięwzięcia będzie następująca „Budowa infrastruktury 
wychowania przedszkolnego dla PP 10 przy Zespole Szkół Nr 8 w Jastrzębiu-
Zdroju”, a okres realizacji ustalony został na lata 2013-2018. Ponadto plan 
wydatków w 2016 roku zwiększyć o kwotę 1 500 000 zł, w 2017 roku o kwotę 1 
000 000 zł, a w 2018 roku o kwotę 1 700 000 zł. Limit zobowiązań zostaje 
zwiększony o kwotę 4 200 000 zł. Budynek przedszkola powstanie poprzez 
rozbudowę istniejącego segmentu A szkoły. Przedszkole przeznaczone będzie dla 
125 dzieci (5 sal przedszkolnych). Dostosowane będzie do potrzeb osób i dzieci 
niepełnosprawnych (podjazdy, toalety, parterowy obiekt). Każda sala 
wyposażona będzie we własną toaletę. Zaprojektowano również zaplecze 
kuchenne, które zlokalizowano w parterowej części segmentu A szkoły i 
komunikacyjnie jest z nim powiązane. Kuchnia wraz ze stołówką będzie 
obsługiwać szkołę i przedszkole. W związku z powyższym plan wydatków na 
2015 rok wyniesie 50 000 zł, na 2016 rok 1 500 000 zł, na 2017 rok 1 000 000 
zł, na 2018 rok 1 700 000 zł. Limit zobowiązań ukształtuje się na poziomie 4 250 
000 zł, a łączne nakłady wyniosą 4 350 000 zł. W 2015 roku planowane jest 
złożenie wniosku o dofinansowanie zadania ze środków z budżetu Unii 
Europejskiej w ramach RPO na lata 2014-2020,wprowadzić nowe przedsięwzięcie 
„Zwiększenie efektywności energetycznej w budynku Centrum Kształcenia 
Praktycznego i Zespołu Szkół Nr 5 przy ul. Staszica w Jastrzębiu-Zdroju” na lata 
2016-2017. Ponadto wprowadzić plan wydatków na 2016 rok w wysokości 200 
000 zł, a na 2017 rok w kwocie 630 000 zł. Zmian tych dokonuje się w związku z 
koniecznością wykonania termomodernizacji  budynku CKP przy ulicy Staszica 
wraz z III etapem termomodernizacji ZS 5 przy ulicy Staszica. Wobec 
powyższego plan wydatków na 2016 rok wyniesie 200 000 zł, na 2017 rok 630 
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000 zł. Łączne nakłady finansowe na to przedsięwzięcie oraz limit zobowiązań 
wyniosą 830 000 zł. W 2015 roku planowane jest złożenie wniosku o 
dofinansowanie zadania ze środków z budżetu Unii Europejskiej w ramach RPO 
na lata 2014-2020,wprowadzić nowe przedsięwzięcie „Zwiększenie efektywności 
energetycznej w budynku Szkoły Podstawowej Nr 17 w Jastrzębiu-Zdroju” na lata 
2016-2017. Ponadto wprowadzić plan wydatków na 2016 rok w wysokości 800 
000 zł, a na 2017 rok w kwocie 925 000 zł. W ramach realizacji zadania nastąpi: 
zmniejszenie strat ciepła przez przenikanie przez ściany zewnętrzne poprzez 
docieplenie warstwą styropianu od zewnątrz; docieplenie warstwą wełny 
mineralnej z warstwą wyrównującą; zmniejszenie strat przez przenikanie przez 
stare okna i drzwi poprzez wymianę starych okien i drzwi na okna i drzwi z PCV 
oraz zamurowanie 1 drzwi; modernizacja instalacji c.o Wobec powyższego plan 
wydatków na 2016 rok wyniesie 800 000 zł, na 2017 rok 925 000 zł. Łączne 
nakłady finansowe na to przedsięwzięcie oraz limit zobowiązań wyniosą 1 725 
000 zł. W 2015 roku planowane jest złożenie wniosku o dofinansowanie zadania 
ze środków z budżetu Unii Europejskiej w ramach RPO na lata 2014-2020. pkt 2 i 
3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych zmniejszyć o 22 234 
zł), a wydatki majątkowe zmniejszyć o kwotę 350 500 zł (w tym przeznaczonych 
na realizację przedsięwzięć wieloletnich o kwotę 499 200 zł).  

Elżbieta Siwiec 
 - Proszę powiedzieć gdzie będzie mieścił się PUP i MZOSiP? 
 
Katarzyna Prątnicka 
- Ostatecznie nie wiem. 
 
Tadeusz Markiewicz 
 - Jak można mówić o przeznaczeniu środków finansowych jak nie wiadomo, 
który budynek będzie modernizowany. 
 
Katarzyna Prątnicka 
 - Rezygnujemy z modernizacji budynku przy ul. Pszczyńskiej natomiast chcemy 
modernizować budynek na potrzeby PUP i MZOSiP. 
 
Elżbieta Siwiec 
 - Jaki budynek? 
 
Katarzyna Prątnicka 
 - Z tego co słyszałam na poprzednich komisjach rozważane są propozycje 
wykorzystania budynku przy ul. Wielkopolskiej albo ZSH lub SP nr 9 natomiast w 
dokumentacji źródłowej nie mam tego zapisanego. Trudno jest mi powiedzieć na 
100%, który to będzie budynek. Po konsultacjach z Panem Skarbnikiem i Panią 
Prezydent postaramy się tą kwestię doprecyzować być może w formie 
autopoprawki. 
 
Andrzej Matusiak 
  - Poproszę na komisję Rewizyjną Pana Wiceprezydenta Rakoczego. Proszę 
powiedzieć dlaczego przesunięto termin realizacji parkingu przy ul.Jagiełły? 
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Katarzyna Prątnicka 
 - Wiemy jakie są możliwości finansowe miasta w następnych latach. Skoro 
decydujemy się na realizację projektów UE gdzie musimy mieć zabezpieczony 
wkład własny to inwestycje, które mogą poczekać musimy przełożyć na lata 
następne. 
 

Komisja projekt uchwały przyjęła głosami: za – 0, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 3 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2015 rok  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Katarzyna Prątnicka. 
Poinformowała, że proponuje się zwiększyć plan wydatków budżetu Miasta w 
dziale 600 – Transport i łączność o kwotę 50 000 zł, w tym: 
a) w rozdziale 60015 – Drogi publiczne w miastach na prawach 
powiatu zwiększyć  plan wydatków majątkowych o 50 0000 zł, z 
przeznaczeniem na realizację wieloletniego przedsięwzięcia Nr 000-000-188-300 
„Przebudowa i rozbudowa ul. K. Paryskiej”, w związku z wystąpieniem robót 
dodatkowych, 
b) w rozdziale 60016 – Drogi publiczne gminne zwiększyć plan wydatków 
bieżących o 365 500 zł, w tym: 
-   o 300 000 zł z przeznaczeniem na rozbiórkę wiaduktu w ciągu ul. Czyża, 
-  o 65 500 zł z przeznaczeniem na realizacje zadania 000-000-303-000 „Remont 
chodników” (ul. 1Maja, ul. Śląska 33-37, ul. Górnicza od skrzyżowania ul. 
Bogoczowiec do ul. Wyspiańskiego), 
c) w rozdziale 60095 – Pozostała działalność zmniejszyć plan wydatków 
majątkowych o 365 500 zł, w tym: 
-    zwiększyć o 50 700 zł plan na realizację  zadania Nr 000-000-065-000 
„Zakup wiat przystankowych”, w związku z koniecznością wymiany 8 sztuk 
zniszczonych wiat przystankowych: 4 sztuki przy ul. Rybnickiej, 1 sztuka przy ul. 
Świerklańskiej, 1 sztuka przy Al. Piłsudskiego, 1 sztuka przy ul. Gagarina, 1 
sztuka na oś. 1000 Lecia, 
-    zmniejszyć o 300 000 zł plan na realizację wieloletniego przedsięwzięcia Nr 
000-000-016-300 „Parking przy ul. Jagiełły” w związku z przesunięciem realizacji 
zadania z roku 2015 na rok 2018, 
-    zmniejszyć o 116 200 zł plan na realizację wieloletniego przedsięwzięcia Nr 
000-000-525-300 „Parking przy ul. Ruchu Oporu” w związku z zakończeniem i 
rozliczeniem zadania. Proponuje się zwiększyć plan wydatków bieżących w 
budżecie Miasta w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdziale70001 – 
Zakłady gospodarki mieszkaniowej o kwotę 200 000 zł z przeznaczeniem na 
remont budynków mieszkalnych realizowanych w ramach zadania Nr 000-000-
340-000 „Remont budynków mieszkalnych”. 
Proponuje się zwiększyć plan wydatków majątkowych w budżecie Miasta w 
dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 
przeciwpożarowa, rozdziale 75411 – Komendy powiatowe Państwowej 
Straży Pożarnej o kwotę 65 000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 
zakupu lekkiego specjalnego samochodu operacyjno-rozpoznawczego dla 
Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej. 
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W związku z zakończeniem realizacji wieloletniego przedsięwzięcia Nr 000-P91-
000-100 „Mam zawód – mam pracę w regionie” proponuje się zmniejszyć plan 
wydatków bieżących  budżetu Miasta w dziale 801 – Oświata i wychowanie, 
rozdziale80130 – Szkoły zawodowe o kwotę 22 234 zł.Proponuje się 
zmniejszyć plan wydatków majątkowych budżetu Miasta w dziale 853 – 
Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej o kwotę 32 000 zł, w 
tym: 
a) w rozdziale 85311 – Rehabilitacja zawodowa i społeczna osób 
niepełnosprawnych zwiększyć  plan  o 18 0000 zł, z przeznaczeniem na 
utworzenie nowego zadania inwestycyjnego Nr 000-000-571-000 „Wymiana 
windy (platformy) w autobusie przewożącym osoby niepełnosprawne będące 
podopiecznymi Domu Nauki i Rehabilitacji dla Dzieci Niepełnosprawnych 
w Jastrzębiu-Zdroju”, 
b) w rozdziale 85333 – Powiatowe urzędy pracy zmniejszyć plan wydatków 
majątkowych o 50 000 zł planowanych na realizację wieloletniego 
przedsięwzięcia Nr 000-000-106-300 „Przebudowa budynku ul. Szkolna 1” w 
związku z przesunięciem terminu realizacji zadania na rok 2018. 
Proponuje się zmniejszyć plan wydatków budżetu Miasta w dziale 900 – 
Gospodarka komunalna i ochrona środowiska o kwotę 283 000 zł, w tym: 
a)    w rozdziale 90003 – Oczyszczanie miast i wsi zmniejszyć plan wydatków 
bieżących o 200 000 zł w związku z ujawnieniem się oszczędności po dokonaniu 
końcowego rozliczenia kwartałów po okresie zimowym, 
b)   w rozdziale 90017 – Zakłady gospodarki komunalnej  zwiększyć o 
1 300 zł plan wydatków majątkowych w związku z koniecznością wznowienia 
wieloletniego przedsięwzięcia Nr 000-000-505-300 „Przebudowa placu przy ul. 
Dworcowej 17D”, 
c)    w rozdziale  90095 – Pozostała działalność zmniejszyć plan wydatków 
majątkowych o 84 300 zł, w związku rezygnacją wykonania  jednego napisu z 
nazwą osiedla planowanego do realizacji w ramach wieloletniego przedsięwzięcia 
Nr 000-000-029-300 „Wykonanie napisów nazw osiedli oraz bilbordów”. W roku 
bieżącym planuje się jednak w ramach tego zadania dokonać demontażu napisu 
z nazwą „Osiedle Staszica” zamontowanego na bloku mieszkalnym przy ul. 
Wrocławskiej 39-43, w związku z wnioskiem Górniczej Spółdzielni Mieszkaniowej. 
Docelowo napis zostanie umieszczony na budynku będącym własnością innej 
spółdzielni. W związku ze zmianami wynikającymi z Zarządzeń Prezydenta Miasta 
podjętymi w miesiącu maju  proponuje się zwiększyć plan dotacji udzielonych z 
budżetu Miasta określony w załączniku Nr 4 do uchwały budżetowej na 2015 rok 
o kwotę 3 951 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie  działalności Powiatowego 
Zespołu d.s. Orzekania o Niepełnosprawności w Rybniku. Ponadto proponuje się 
zmienić cel dotacji przyznanej Miejskiej Bibliotece Publiczne w Jastrzębiu-Zdroju 
na malowanie budynku Masnówki przy ul. Witczaka 3a i przeznaczenie jej na: 
remont fasady szklanej budynku Masnówki przy ul. Witczaka 3a (25 000 zł) i 
zakup sprzętu komputerowego (35 000 zł). 
 

Komisja projekt uchwały przyjęła głosami: za – 0, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 3 

• Projekt uchwały w sprawie wyłączenia Technikum Uzupełniającego nr 2 dla 
Dorosłych z Zespołu Szkół Handlowych w Jastrzębiu-Zdroju,  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw -0, wstrzymujących się- 0 

• Projekt uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego nr 2 dla 
Dorosłych w Jastrzębiu-Zdroju, 

• Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw -0, wstrzymujących 

się- 0 

• Projekt uchwały w sprawie likwidacji Nauczycielskiego Kolegium Języków 
Obcych w Jastrzębiu-Zdroju , 

• Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw -0, wstrzymujących 

się- 0 

 

• Odpowiedź na wniosek Komisji Edukacji z dnia 15 kwietnia 2015 r.  

Komisja przyjęła odpowiedź na wniosek do wiadomości. 

 

Ad. 6 

Wolne głosy i wnioski  

Komisja sformułowała następujący wniosek: 

Komisja wnioskuje o zabezpieczenie w budżecie miasta środków finansowych na 
etat psychologa z uprawnieniami psychoterapii uzależnień oraz etat psychologa 
do pracy z najmłodszymi dziećmi w Poradni  
Psychologiczno-Pedagogicznej w Jastrzębiu-Zdroju.  

Elżbieta Siwiec 
  - Ile mamy Przedszkoli w mieście? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - 23 
 
Elżbieta Siwiec 
 - Czyli w każdym mamy już kilku 6-latków.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Liczba wydanych opinii o odroczeniu nie jest tożsama z liczbą dzieci, które 
zostają w Przedszkolach. Rodzice jeszcze różnie decyzje podejmują. Mając 
odroczenie wysyłają dziecko do szkoły. W zeszłym roku takie sytuacje się 
zdarzały.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - 130 dzieci czeka do diagnostyki.  
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Andrzej Pawłowski 
 - Mam wątpliwości co do tego, czy powinny godziny być realizowane z innego 
pensum (22 godziny) tak jak z 6-latkami. Dzieci, które są odroczone wracają do 
5 latków i program dla dzieci 5-letnich jest realizowany. Otrzymaliśmy pismo z 
Ministerstwa Edukacji i jeżeli znajdziemy odpowiednie argumenty, aby zmienić 
pensum to je zmienimy. Na ten moment Ministerstwo daje dowolność 
interpretacji.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Chciałabym wiedzieć jaka jest skala, ile traci miasto w momencie kiedy 
przyzwala na 22 godzinne pensum. Jakie to są oszczędności w skali miasta? Jeśli 
chodzi o etaty pracownicze to dobrzy nauczyciele tracą godziny.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Niezależnie czy jest 22 czy 25 godzin to ciągle jest etat dla nauczyciela. Wiem, 
że czasami liczba godzin ma znaczenie.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Być może pomyślano jednotorowo i nie wzięto pod uwagę, że Przedszkola 
stracą dobrych fachowców.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Wszystko zależy od tego jaka będzie skala odroczeń.  
 
Iwona Rosińska 
 - Proszę powiedzieć jak będą rozliczanie e-bilety w ZS nr 13? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - W tym temacie będziemy organizować spotkanie z przedstawicielem MZK.  
 

Ad. 7 

Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 15 kwietnia 2015 został przyjęty głosami: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 8 

Zakończenie posiedzenia 

Zastępca Przewodniczącej Komisji podziękowała wszystkim za przybycie po czym 
zakończyła posiedzenie.  

Protokołowała    Zastępca Przewodniczącej Komisji Edukacji 

Monika Dulewicz      Iwona Rosińska  

 

 

 


